
Zápis 

z jednání kontrolního výboru ZMČ Brno – Líšeň ze dne 19.6.2014 

 

Přítomni: P. Štědronský, S. Tvarůžek, P. Kolečkář, J. Drbal 

Omluveni: K. Horáková  V. Válek 

Nepřítomen: J. Baláková,  

 

Program: 1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

2) KCL 

3) SML – škodní událost 

4) různé 

ad 1) Jednání zahájil předseda KV a konstatoval, že KV je usnášeníschopný. Předložil návrh 
programu jednání – nikdo neměl návrh na doplnění či změnu – hlasováno: 

 pro 4 proti 0 zdržel se 0 

volba ověřovatele – návrh P. Štědronský, žádný jiný návrh nebyl předložen – hlasováno: 

pro 4 proti 0 zdržel se 0 

 

ad 2) přizvána ředitelka KCL M. Rumenová 

- Paní ředitelka byla vyzvána k podání informací o KCL ve smyslu jak hodnotila stav 
subjektu po převzetí, když se s agendou prakticky mohla seznámit, jaké změny 
provedla, jaké je hospodaření organizace. 

- řed. M. Rumenová – souhrn z podaných informací: Realita po nástupu byla odlišná od 
představy, se kterou přicházela – zejména ji chyběl řád, řada činností se prováděla 
chaoticky, plán činnosti a program akcí byly často inkompatibilní, po stránce řízení 
byla nastavená nejednoznačná odpovědnost, po personální stránce měla představu 
využít stávající zaměstnance.  Po stránce personální 1 zaměstnanec odešel sám, 1 
skončí v době určité (neplnění úkolů), 1 odmítl nabídku jiného pracovního zařazení. 
Změnila organizační strukturu – vytvoření úseků – programový, ekonomický, 
technický, úspora osobních nákladů by mohla být investována do motivace ostatních 
zaměstnanců, dovede si představit úsporu proti původnímu rozsahu úvazků. 
Zpracovaný přehledný konkrétní plán hospodaření – ekonomická kalkulace akcí, 
kurzů, následně bude vždy analýza plánu proti skutečnosti, zásadou je vyrovnané 



hospodaření, v tomto rámci je snahou rozšířit portfolio akcí. Probíhá výběr vhodného 
loga – t.č. veřejné hlasování do 14.7.2014. 

- po odchodu paní ředitelky z jednání KV krátká diskuze k danému tématu s pozitivní 
odezvou na vystoupení jmenované a její dosavadní činnost 

usnesení: Informace předložené ředitelkou KCL jsou dokladem zavádění systémových 
změn směřujících k efektivnímu a kvalitnímu řízení subjektu. 

pro 4 proti 0 zdržel se 0 

 

ad 3)  V dané věci předseda KV prezentoval informace získané od paní ředitelky SML Z. 
Čapkové - v souhrnu místním šetřením konstatován nesoulad spotřeby odběrů vody mezi 
měřidly jednotlivých nájemníků a měřidlem patního vodoměru s přebytkem cca 1000m3, 
problém nebytového prostoru č.601 s provozem prádelny, příslušné vodoměry nebyly v době 
odečtu stavu zaplombovány a byl předpoklad, že docházelo k manipulaci s osazenými 
vodoměry za účelem snížení spotřeby vody a následného vyúčtování, následně byly 
vodoměry vyměněny a řádně zaplombovány, původní odeslány do Autorizovaného 
metrologického střediska pro ověřování stanovených měřidel v oboru proteklého množství 
vody, Městskému ředitelství PČR v Brně zasláno Oznámení o podezření ze spáchání trestného 
činu – SML obdrželo vyrozumění, že věc byla uložena, v červnu 2014 ředitelka SML podala 
stížnost na postup policejního orgánu na Okresní státní zastupitelství Brno a na vědomí 
Generální inspekci bezpečnostních sborů MV. Způsobená škoda je vyčíslena na 31.074,-Kč. 

- s ohledem na konstatované  dohodnuto vyčkat odpovědi na uvedenou stížnost a následně věc 
projednat, proto ani usnesení k tomuto bodu nebylo navrhováno. 

ad 4) Krátce proběhla diskuze k dalšímu termínu jednání – bylo dohodnuto upřesnění až po 
další schůzi ZMČ, kdy budou stanoveny termíny zasedání ZMČ pro další období. Dále byla 
krátce diskutována otázka konkrétních bodu k projednání na dalším či dalších jednáních KV 
do již limitovaného časového úseku činnosti výboru v tomto volebním období – stížnosti (J. 
Drbal), činnost komisí a výborů (P. Štědronský), SML, přehled činnosti za celé volební 
období. Dále již žádný podnět nebyl přednesen, a proto předseda KV jednání ukončil  

 

zapsal:  J. Drbal  

ověřovatel: P. Štědronský 


